
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 27.04.2023, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 413  din 21.04.2023, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b,alin. 3, lit. b din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali din 19 convocați. Absentează 
dl. consilier local Stoica Cosmin Alexandru. 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua, bine ați venit la 

ședința ordinară a Consiliului Local, ședință pe luna aprilie, din data de 27.04.2023. 

Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție, cu cele trei proiecte suplimentare și de retras 

proiectul de la punctul 19 de pe ordinea de zi. Este vorba despre o solicitare de la Consiliul 

Județean, deoarece au ajuns la concluzia că trebuie dezbătută problema la nivel județean 

și apoi se transmite către teritoriu. Iar la punctul 16 este o greșeală de redactare, pe care o 

vom corecta la Cartea funciară și o vom relua într-o ședință ulterioară. Alte propuneri la 

completarea ordinii de zi? 

             Se supune la vot ordinea de zi în totalitate respectiv: 

              1.  Procesul – verbal al şedinţei din data de 27.03.2023; 
              2.   Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului Municipiului 
Fălticeni la data de 31.03.2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   

  3.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru 
programul acţiunilor din domeniul culturii în Municipiul Fălticeni pentru anul 2023 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  5. Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației in procent de 13.8 % a 
impozitelor şi taxelor locale aplicabile în anul fiscal 2024 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              6. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuințe ANL 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
       7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 la Contractul de 
Delegare a Gestiunii prin Concesiune a Serviciului Public de Colectare si Transport 
a deseurilor municipale in municipiul Fălticeni nr. 9872/04.05.2021- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            8. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unei locuințe ANL  
situată în municipiul Fălticeni, str. Cuza Vodă, bl. 1A, ap. 41 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării în Lituania a delegației 
Municipiului Fălticeni, în perioada 17 -22 mai 2023 - iniţiator, viceprimar – ing. 
Constantin Bulaicon; 



  10. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe situate în municipiul 
Fălticeni, str. Pleșești Gane, nr. 6 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            11. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului 
Fălticeni a sumei de 30.830 lei în vederea decontării cheltuielilor ocazionate de vizita 
delegaţiilor din Kėdainiai – Lituania, Chieri, Zona Metropolitană Torino – Italia şi 
Soroca – Republica Moldova, la Fălticeni, în perioada 8 – 12 iunie 2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              12. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului 
Fălticeni în organizarea Programului „Zilele Culturii Fălticenene”, în perioada 9 – 15 
iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              13. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării formațiilor artistice din 
cadrul Centrului Cultural „Grigore Vasiliu Birlic” la Concursul Regional „Generația 
Mileniului III”, organizat la București în perioada 5 – 7 mai 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului 
didactic şi didactic auxiliar pentru luna MARTIE 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             15. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării delegației Municipiului 
Fălticeni în Polonia, în perioada 14 -17 iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
           16. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în 
vederea concesionării directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului 
privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 17. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinatiei spațiului(U16) situat în 
incinta Centrului Medical Fălticeni din str.Ion Creangă, nr. 1, proprietatea privată a 
Municipiului Falticeni, din centru de vaccinare în cabinet medical si modificarea 
denumirii acestuia- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 18. Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a unor suprafeţe de teren 
aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 19. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri pentru delegarea gestiunii 
activității de colectare și transport a deșeurilor municipale, inclusive operarea 
stațiilor de transfer și a centrelor de colectare cu aport voluntar în Județul Suceava- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 20. Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general pentru proiectul 
„CONSTRUIRE GRĂDINIŢĂ” finanţat în cadrul Programului Operaţional Regional 
2014 -2020, Axa Prioritara 10, Prioritatea de investiţii 10.1 Investiţiile în educaţie, şi 
formare, inclusiv în formare profesională, pentru dobândirea de competenţe şi 
învăţare pe tot parcursul vieţii prin dezvoltarea infrastructurilor de educaţie şi 
formare, în conformitate cu prevederile OUG 168 / 08.12.2022  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 21. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 22. Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii unei străzi din municipiul 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

            Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu 18 voturi „pentru”. 



   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesul-
verbal al ședinței din data de 27.03.2023, acesta fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetului Municipiului Fălticeni la data de 31.03.2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:    Știți deja că, pentru a evita 
anumite situații nefericite din punct de vedere economic,  fondul de execuție al bugetului  
local la fiecare UATse  prezintă spre analiză și studiu Consiliului Local, trimestrial, 
semestrial și anual. Tocmai pentru a nu exista anumite probleme din punct de vedere 
economic. Aveți toate datele statistice în proiect. Vreau să fac doar o mențiune referitoare 
la excedent. Excedentul total pe care lucrăm acum este de 11.093.114 lei, secțiunea de 
funcționare- 10.778.815 lei, secțiunea de dezvoltare - 314.299 lei. Sunt 110 miliarde, bani 
pe care îi avem în conturi și permit să derulăm activitățile de funcționare și dezvoltare pe 
care ni le-am propus. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respective cu 18 voturi „pentru”.   

            Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Așa cum am spus, situația 
financiară ne permite să efectuăm o serie de rectificări, în ceea ce privește bugetul de 
venituri și cheltuieli. Banii care se alocă suplimentar sunt la învățământ. Din păcate 
cheltuielile la utilități au crescut foarte mult.  Majorarea este  cu 214.800 lei din care: 
cheltuieli cu bunuri și servicii ( utilități și servicii de pază) la grădinițele din municipiu - 
56.800 lei. 5.000 lei se alocă GPP Pinocchio pentru premierea copiilor participanți la 
Concursul Național ”Voinicelul”, faza zonală-Fălticeni, ediția 2023, 150.000 lei pentru 
dotarea cu resurse educaționale specifice nivelului de învățământ anteprescolar al creșei, 
din care 52.290 lei din fondul de rezervă bugetară.  Din suma totală aprobată la capitolul 
cultură se alocă suma de 11.100 lei pentru deplasarea și cazarea la Bucuresti a formatiilor 
artistice de la Centrul Cultural „Grigore Vasiliu Birlic” la Festivalul Concurs Regional 
”Generația Mileniului III”. La partea de funcționare mai avem cheltuieli cu bunuri si servicii 
(utilități și servicii de pază) la gradinitele din municipiu - 56.800 lei. 5.000 lei se alocă GPP 



Pinocchio pentru premierea copiilor participanți la Concursul Național”Voinicelul”, faza 
zonală-Falticeni, editia 2023. 150.000 lei pentru dotarea cu resurse educaționale specifice 
nivelului de învățământ antepreșcolar a creșei, din care 52.290 lei din fondul de rezervă 
bugetară. La partea de investiții pleacă majoritatea banilor. Alocăm 5oo mii lei pentru un 
aparat al Spitalului Municipal Fălticeni, absolut necesar- stimulator magnetic transcranian. 
Este mai scump, vreo 640 mii lei, din care spitalul alocă 140 mii lei și 500 mii lei noi. Am 
înțeles că este personal calificat pentru acest aparat și vor să îl folosească la nivel maxim. 
Se alocă suma de 350.000 lei cheltuielile neeligibile pentru finalizarea obiectivului 
Modernizare arhitecturală și peisagistică a obiectivului Parc Public str. Mihai Eminescu nr 
4 - SMIS 124462, având în vedere că procedura privind creditul aprobat nu a fost încă 
finalizată. Am alocat toți banii, nu avem blocaje cu constructorul și poate la sfârșitul lunii 
iulie va fi deschis. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia: Prezent, nu votez. Este o 

adresă a Colegiului Național ”Nicu Gane”. 

           Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17  voturi „pentru”. D-na 

Corbu Luminița – Claudia nu își exercită dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru programul acţiunilor din domeniul culturii 
în Municipiul Fălticeni pentru anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În bugetul anului 2023 am alocat 

o sumă de 50 mii lei pentru acțiuni culturale. Următorul pas este aprobarea Ghidului de 

eligibilitate pentru acest program. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

            Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
indexarea cu rata inflației in procent de 13.8 % a  impozitelor şi taxelor locale 
aplicabile în anul fiscal 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Legea ne obligă ca în fiecare 

an, în luna aprilie, să aprobăm taxele și impozitele.  Este o primă etapă. Institutul Național 

de Statistică ne-a comunicat rata inflației 13.8 %. O primă etapă, birocratică din punctul 

meu de vedere. Nu are nici un efect, doar că aduce la cunoștința cetățenilor că rata 

inflației crește la nivel național. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respective cu 18 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
vânzarea cu plata integrală a unor locuințe ANL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

            D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este o practică pe care o știm 

foarte bine. Prețurile sunt atractive, iar legea permite proprietarilor să achiziționeze 

apartamentele. Avem o solicitare din partea doamnei Gontariu Simona Mihaela, care 

dorește să-și achiziționeze apartamentul de pe strada Victoriei, bl 90. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respective cu 18 voturi „pentru”.  

     Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea Actului adiţional nr. 2 la Contractul de Delegare a Gestiunii prin 
Concesiune a Serviciului Public de Colectare si Transport a deseurilor municipale în 
municipiul Fălticeni nr. 9872/04.05.2021- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  După cum v-am mai spus, la 
nivelul județului se derulează un program de gestionare integrată a deșeurilor, care 
cuprinde   groapa de la Moara, platforma de la Pojorâta. Consiliul Județean urmează să 
scoată la licitație gestionarea colectării și transportului deșeurilor municipale. Nu au reușit 
să facă acest lucru până la data la care discutăm. Sunt foarte multe chestiuni restrictive pe 
care trebuie să le ia în calcul, plus acel proces cu Pojorâta.  Sperăm ca, în acest an să se 
demareze procedura de licitație, care este grea.  Pentru a nu rămâne în imposibilitatea 



colectării deșeurilor la nivelul municipiului Fălticeni, este absolut abligatoriu să încheiem 
un act adițional cu furnizorul pe care îl avem, GOSCOM, astfel încât activitatea de 
colectare și transport a deșeurilor să funcționeze foarte bine. Noi trebuie să ne asigurăm 
că avem acest serviciu necesar și funcționabil. 
   D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
vânzarea cu plata în rate a unei locuințe ANL , situată în municipiul Fălticeni, str. 
Cuza Vodă, bl. 1A, ap. 41 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: De data aceasta familia 
reprezentată de doamna Mercore Roxana solicită cumpărarea locuinței ANL. Are contract 
de închiriere, iar vânzarea va fi cu plata în rate. Dacă tot am ajuns la ANL, vă spun că se 
finalizează parcarea de la blocul de la spital. Acolo este o problemă. Sunt foarte mulți 
chiriași care, paradoxal, nu și-au schimbat buletinele. Locuiesc din 2010 în acest bloc 
ANL, dar am avut surpriza să văd, când au depus dosarele, că au altă adresă în buletin. 
Vor fi în imposibilitatea de a achiziționa loc de parcare, deoarece nu au domiciliul la acea 
locație. Au posibilitatea și timp să își schimbe documentele, conform cu realitatea. Vă rog 
să comunicați acest lucru. Nu este interzis să achiziționeze un loc de parcare, dar 
prioritatea o au cei ce locuiesc în zona respectivă. E valabil pentru toate zonele din 
municipiu. Aici am sesizat, pentru că e o chestiune de actualitate. La fel se va întâmpla și 
cu blocul de pe strada Ana Ipătescu nr. 51. Sperăm ca să își finalizeze problemele cu 
dirigintele de șantier. Nu poate fi dat în folosință, deși e finalizat, pentru că diriginta de 
șantier pe partea de instalații a intrat la pensie și trebuie numit un alt diriginte de șantier, 
care să semneze ultimele devize de lucrări ale firmei constructoare, pentru a se putea face 
recepția blocului. Din discuțiile pe care le-am avut, au promis că la sfârșitul acestei luni 
rezolvă problema dirigintelui. Documentele sunt ajunse acolo, iar undeva prin luna mai să 
facă recepția între constructor și ANL, apoi, cât de repede, să ni-l dea nouă să putem 
distribui. Pare complicat, dar durează 6 luni să desemnezi un diriginte de șantier. Noi 
plătim facturi. Nu sunt mari, dar suntem în situația în care suntem la zi cu totul. Așteptăm 
doar să se rezolve problema dirigintelui de șantier. Am început și sistematizare verticală 
acolo. 
  D-nul consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Am înțeles că la calea de acces este o 
gheretă care împiedică accesul. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Se demolează. Este o procedură  
birocratică de vreo trei luni, dar se demolează. Trebuia să o demoleze Del Gaz-ul, că e 
proprietatea lor. O vor dărâma mâine, așa am înțeles. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu Bogdan: Dacă îmi permiteți... am și eu o 
întrebare. Am fost contactat de câțiva cetățeni de la blocul ANL, de la spital, și în urma 
unor convorbirii între locatarii de acolo și reprezentantul constructorului, acesta din urmă 



ar fi afirmat că ar fi undeva la 40 locuri de parcare și toată lumea a început să se 
inflameze. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: El este constructor. Dacă au 

nelămuriri, să solicite beneficiarului, adică nouă, informații suplimentare. Astea sunt 

discuții amicale. Partea oficială este cea pe care v-o spun și o vom realiza acolo. Sunt într-

adevăr acolo 40 de locuri pe aceeași locație.  Poate aici a fost confuzia.  Dar vor fi alocate 

60 de locuri de parcare doar pentru blocul ANL. Vor putea parca și în alte zone, dar cu alte 

tarife. Și aici e altă discuție.  

  D-nul consilier local, jr. Murariu Bogdan: Aveți în vedere să montați o barieră 

acolo? 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru ANL, nu. Pentru parcarea 

publică, da. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea deplasării în Lituania a delegației Municipiului Fălticeni, în perioada 17 -
22 mai 2023  - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Au fost foarte multe discuții la 
găsirea unei rute de zbor simplă.   Pentru noi a fost oarecum dificil să găsim un orar de 
zbor echilibrat, pentru a nu fi extrem de obositor, atât pentru copii, cât și pentru cadrele 
didactice însoțitoare. Am luat decizia și din punct de vedere economic, cât și a zborurilor, 
să mergem fără escală, pentru că la toate zborurile cu escală nu exista posibilitatea 
transferului bagajelor. Vor pleca din Fălticeni cu microbuzul primăriei, pe 17 mai dimineața. 
Vor fi preluați de organizatori până pe 21. O zi vor sta în capitala Letoniei, Riga, care este 
un oraș în care au ce vedea din punct de vedere cultural, istoric. Apoi de la Riga, înapoi 
spre casă, pe Otopeni. Presupune o noapte de cazare la Riga, dar este cel mai convenabil 
și ușor așa. Pare simplu, dar am avut lungi discuții pe la agenții, pentru că nu e ușor să 
ajungi acolo și să fie și relativ comod. Aveți aici cheltuielile, diurnal, conform hotărârii de 
guvern, și pentru intern, și pentru extern. Suma totală se ridică la 18.749 lei. 
  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia: Cei cinci copii sunt copii ai 
Colegiului Național ”Nicu Gane”, care au fost implicați în prezența echipei din Lituania aici, 
la Fălticeni și au participat la activități. Este ca o răsplată, de fapt, drept pentru care, 
mulțumim.  
            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na 

cons. local Corbu Luminița – Claudia și d-na cons. local Amarie Mariana nu își exercită 

dreptul de vot. 

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
repartizarea unei locuinţe situate în municipiul Fălticeni, str. Pleșești Gane, nr. 6 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este o locuință socială, pe 

Pleșești Gane. O casă care s-a eliberat. Pe lista de priorități sunt nouă familii.  Au refuzat 

toate, până la domnul Stoleru.      

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a sumei de 30.830 lei în vederea 
decontării cheltuielilor ocazionate de vizita delegaţiilor din Kėdainiai – Lituania, 
Chieri, Zona Metropolitană Torino – Italia şi Soroca – Republica Moldova, la 
Fălticeni, în perioada 8 – 12 iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Ne vizitează partenerii noștri din 

țările menționate, Lituania, Italia și Moldova.  Cu Moldova semnăm și acordul de înfrățire 

între cele două municipalități, Fălticeni și Soroca. Mai mulți sunt din delegația din Moldova. 

La cea din Polonia au și ei exact în acele zile zilele municipalității și vom reprograma cu ei 

când ne va permite timpul și nouă, și lor. Vă rog să vă implicați și dumneavoastră, în limita 

timpuluidisponibil,  astfel încât să putem derula activități comune în perioada respectivă. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 



  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în organizarea Programului 
„Zilele Culturii Fălticenene”, în perioada 9 – 15 iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Sunt evenimente frumoase care 
se realizează la Fălticeni. Probabil că și prezența  delegațiilor străine va fi tot în aceeași  
perioadă. Vorbim de ”Zilele Culturii Fălticenene” în parteneriat cu Asociația Fălticeni 
Cultural. Vom avea o serie de activități și cu Consiliul Județean Suceava, pentru că vom 
avea un film…pelicula ”Ciprian Porumbescu”. Va fi prezent actorul Vlad Rădescu, care 
este cetățean de onoare al municipiului Fălticeni și care a interpretat rolul principal în 
peliculă. Costurile sunt asigurate de Consiliul Județean Suceava, cu care intrăm în 
parteneriat cu aprobarea acestei hotărâri. În zona Pieței”Nada Florilor” se va desfășura un 
concert cu Filarmonica ”George Enescu” din Botoșani, respectiv spectacolul ”Cei trei 
tenori” – Andrei Apreotesei, Florin Guzgă şi Andrei Fermeşanu, recitalul sopranei Cristina 
Grigoraş şi Gala „10 pentru Fălticeni”, un proiect al Asociaţiei „Fălticeni Cultural”. Costurile 
aferente sunt prevăzute în anexă. O mențiune mai am de făcut. Tenorul Andrei Apreotesei 
va concerta gratuit la Fălticeni, având în vedere statutul lui de cetățean de onoare al 
municipiului și multiplele colaborări pe care le avem. E un gest frumos și elegant pe care îl 
face.  După Iași, este singura localitate unde face acest lucru. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea participării formațiilor artistice din cadrul Centrului Cultural „Grigore 
Vasiliu Birlic” la Concursul Regional „Generația Mileniului III”, organizat la 
București în perioada 5 – 7 mai 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este un concurs regional, așa 

după cum vedeți, „Generația Mileniului III”, foarte cunoscut la nivel național și cred că este 

datoria noastră să sprijinim acești copii să participe la acest concurs. Ei se pregătesc tot 

timpul anului. Costurile nu sunt foarte mari. Le asigurăm cazare două nopți în București, în 

regim de internat la un colegiu și transportul pe ruta Fălticeni-București și retur. Sunt 

formații de dans pentru învățământul primar, gimnazial și liceu. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respective cu 18 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna 
MARTIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Este vorba de naveta. Este de 

competența Consiliului Local să aprobe decontarea navetei personalului didactic şi 

didactic auxiliar. În anexă aveți și unitățile de învățământ, numărul de cadre didactice 

beneficiare și cuantumul total. Sunt sume destul de mari din punctul meu de vedere, dar 

încercăm să reglăm și această problemă. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na 

cons. local, prof. Corbu Luminița – Claudia și d-l cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu 

nu își exercită dreptul de vot 

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea deplasării delegației Municipiului Fălticeni în Polonia, în perioada 14 -17 
iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  La solicitarea celor din Polonia, 

au și ei zilele orașului, au dorit o componență mixtă, adică și reprezentanți ai Primăriei și 

reprezentanți ai Consiliului Local. Haidău Răzvan, Sandu Sergiu, Rusu Silviu Haralambie 

– Directorul Direcției de Investiții care a fost solicitat, având în vedere că avem în pregătire 

un proiect comun și Matei Siviu Constantin, consilier juridic, care va asigura și rolul de 

translator în limba engleză pentru întreaga delegație. 

           D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dl. cons. 

local Haidău Razvan-Petrică, dl. cons. local Sandu Ioan – Sergiu și dl. cons. local, prof. 

Matei Gabriel nu își exercită dreptul de vot. 



  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării directe a unor 
suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Este vorba despre o 

concesionare, dar scoateți poziția numărul 4.  Este o greșeală în cartea funciară care va fi 

îndreptată și va face obiectul unui proiect ulterior.         

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respective cu 18 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

schimbarea destinatiei spațiului(U16) situat în incinta Centrului Medical Fălticeni din 

str.Ion Creangă, nr. 1, proprietatea privată a Municipiului Falticeni, din centru de 

vaccinare în cabinet medical si modificarea denumirii acestuia - iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  În Cartea Funciară era 
mentionat ”Centru de vaccinare”. Din fericire, am cam terminat cu vaccinarea și prin 
urmare trebuie să revină la denumirea inițială de ”Cabinet medical”,  pentru că asta și este. 
Noi l-am denumit atunci asa pentru a realiza Centrul de vaccinare, dar acum îl 
redenumim”Cabinet medical”. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
concesionarea directă a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este practic al treilea proiect de 

hotărâre pe subiectul ăsta, după ce am trecut prin toate etapele procedurale. Se aprobă 

concesionarea, vedeți și sumele stabilite de inspectorul ANEVAR. Este doamna dr. 

Iftimesei care dorește să extindă cabinetul medical și dl. Mihai Ioan, care dorește să 



extindă o garsonieră, astfel încât să asigure condiții optime de trai pentru familia 

dumnealui. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

actualizarea devizului general pentru proiectul „CONSTRUIRE GRĂDINIŢĂ” finanţat 

în cadrul Programului Operaţional Regional 2014 -2020, Axa Prioritara 10, Prioritatea 

de investiţii 10.1 Investiţiile în educaţie, şi formare, inclusiv în formare profesională, 

pentru dobândirea de competenţe şi învăţare pe tot parcursul vieţii prin dezvoltarea 

infrastructurilor de educaţie şi formare, în conformitate cu prevederile OUG 168 / 

08.12.2022  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este vorba de acea ordonanță 

care a venit pentru actualizarea prețurilor. Actualizându-se prețurile, în primul rând la 

manoperă, pentru că, așa cum știți, salariul minim pe economie s-a majorat   la 3.000 lei și 

în construcții până la 4.000 lei. Orele de manoperă au crescut corespunzător, fapt ce  

implică actualizarea tuturor investițiilor, mai ales că e vorba de o investiție cu fonduri 

europene. Nu sunt mari diferențe, vorbim de o sumă totală de aproximativ 45 miliarde lei 

vechi, dintre care contribuția noastră este de 2%. Este vorba de grădinița care se 

construiește pe strada Ion Dragoslav, în spatele localului B al Școlii Gimnaziale”Mihail 

Sadoveanu”. O investiție pe care o vom finaliza în acest an, în proporție de 95%. La 

începutul anului școlar va fi finalizată. Suntem în plină procedură de achiziționare și a 

echipamentelor, mobilierului și dotărilor. Facem în paralel construcția și dotările, astfel 

încât odată cu finalizarea să avem și echipamentele achiziționate. Cele două grădinițe de 

pe str. Ion Dragoslav” și 1 Mai, care au fiecare câte trei grupe, vor fi aduse în gradinița 

nouă care are șase șase grupe. Practic, comasăm două unități de învățământ într-una 

singură, nouă, modernă. Spațiul de pe Dragoslav îl vom transmiteîn administrare Școlii 

Gimnaziale „Ion Irimescu”. Este reabilitat, renovat, arată foarte bine și se poate preta 

pentru săli de clasă, laboratoare. Iar spațiul de pe Ștefan cel Mare, colț cu 1 Mai, vă rog să 

vă gândiți la o soluție. Avem o clădire care nu arată foarte bine, veche, în care nu s-a 

investit decât pentru reparații curente. Pentru a putea interveni, trebuie să îi dăm o 

destinație.  

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 

caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte 

funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Noi l-am inventariat pentru a-l 

include în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al Municipiului 

Fălticeni, tocmai pentru a putea să înscriem dreptul nostru de proprietate în evidențele de 

Cadastru și Carte Funciară. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

     Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
atribuirea denumirii unei străzi din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Avem o stradă pe care am primit-

o donație. O stradă de 850 mp, situată pe strada Sublocotenent Grigoraș. Având în vedere 

că este o stradă nouă, propun să o denumim ”Ion Irimescu”.  Mai avem alte propuneri. 

Trebuie să identificăm alte Puz-uri și alți doritori care vor vrea să doneze străzile către 

Municipiul Fălticeni. Aici am intrat în proprietatea acestei străzi fără să plătim nici un ban. 

Mai avem denumiri ca ”Grigore Vasiliu Birlic”,  ”Aurel Stino” și  ”Monica Lovinescu”. Sunt 

personalități care au o rezonanță adâncă în istoria locală. Este datoria noastră să îi 

identificăm. Procedura modificării denumirii unei străzi, este costisitoare pentru cetățeni, 

de la schimbarea documentelor de identitate până la schimbarea contractelor de utilități, 

premise de conducere, certificate ale mașinilor, date bancare și altele. Așa că încercăm să 

rezolvăm această problemă cu identificarea unei străzi noi, astfel încât să nu cream nici un 

fel de problemă cetățenilor. Deci vom avea o stradă care se va numi ”Ion Irimescu”, 

undeva în zona Dumbrava Minunată. 



            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 

respectiv cu18 voturi „pentru”. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel: – preşedinte de ședință declară 

ședința închisă. 

            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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